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Referat FU-møde d. 22. februar 2024 kl. 16.30 i ”Huset” 
 
Deltagere: René Thor Olsen (RTO) - Jens Risum (JR) - Vibeke Schmidt (VS) - 
Thomas Sørensen (TS) - Anders Lou Hendriksen (ALH) 
Afbud: Henrik Persson - Hanne Kryger - Sebastian Kriegel Opstrup. 
 

1. Sommerlejren opdatering: 
Thomas kontakter Pheiffer Teknik, for at de kan tømme og nedlægge olietanken. 
Tidsplanen holder indtil videre. 
PT. er der ikke de store ændringer i økonomien. 
JR og RTO har holdt møde med Erik Bahn angående den fremtidige rådgivning fra Erik. Ny aftale 
aftales hurtigst muligt. 
Jordvarmeanlægget er blevet en smule dyrere. Vi afventer et nyt tilbud 
Annette Landin er i fuld gang med forberedelserne til køkken og hvidevarer. 
VS har godt styr på planlægningen, og hun har holdt et par møder på Sommerlejren med rådgiver 
og håndværker. VS har ligeledes udarbejdet en ny projektplan og aktionsliste for lejren. 

 
2. Økonomi generelt: 

Regnskab for 2023 og budget for 2024 gennemgået. 
CF-kontingent for 2024 foreslås uændret: 
Afdelingerne, som bruger Huset, skal være opmærksomme på en øget udgift til leje,  
når man søger kommunen om FOS tilskud. 
RTO har rykket Badminton og DDD for CF-kontingentet 2023. Badminton betaler snarest. 
DDD mener, de har udmeldt sig af CF i april 2023, hvilket dog ikke er sket, og de skal derfor betale 
CF-kontingentet. Ønske om udmelding fra DDD forventes snart. 

 
3. Administration: 

ALH holder møde med Topdanmark samt Falck vedr. de kommende aftaler. 

4. Brugerbestyrelsen: 
Intet at bemærke. 

5. Aftale om Emdrupparken og fortrinsret: 
RTO laver opslag om ny forpagter af Caféen fra d. 1. juli 2024. 
Vi afventer stadig svar fra KK om leje af Caféen og fortrinsret til Emdrupparken. 

6. Vagtmand & Utryghed: 
Vi afventer Kommunens afgørelse. Der rykkes for svar på et tidspunkt. 
FU er ikke bekendt med nogle nye ”optøjer” på det seneste.  

7. Huset: 
 ALH skal huske, at medsende ordensreglerne ved leje af huset også til tidligere brugere. 
 Rengøringen forestås af Kim Andreasen fra d. 1. marts. 2024. 
 RTO taler med Gunner Jensen om redigeringen af kortholdere, når tidsfristen for ønske om fortsat 

adgang til Huset er udløbet. 
 
8. Hjortekærgrunden: 
 RTO har haft kontakt til FDF Gentofte vedr. brug af grunden, og de er helt klar over, at det er vores 

areal. FDF kan fortsat benytte grunden. Vi kan opsige aftalen, når vi ønsker det.  
 
9. Generalforsamlingen d. 13/3-24: 
 Vagn Christensen har sagt ja til at være dirigent.  
 
 



10. Datoer for FU- og HB-møder: 
 Der holdes FU møde kl. 18.00 inden generalforsamlingen. 
 
11. Eventuel: 
 Boldklubben holder 125-års jubilæum d. 8/6-24. 
 RTO & JR har holdt møde med Vagn C. og Flemming G. om et skriv angående oplæg til historien 

bag Centralforeningen. Vagn C. arbejder videre på projektet. 


